

**VIII International Scientific and Practical Conference «DEVELOPMENT OF MODERN ECONOMY AND MANAGEMENT: PROBLEMS AND PROSPECTS»**  
**Role of social policy in the new economic reality**

---

DOI: 10.18522/1997-2377-2022-127-6-127-129

UDC: 330.59

**Social and economic characteristics of the quality of life of the population of the Republic of North Ossetia-Alania**

**R. Chikhtisov**

*It is considered the main socio-economic and political processes that have a significant impact on the level and quality of life of the population of the Republic of North Ossetia-Alania.*

**Keywords:** standard of living of the population, quality of life, poverty, socio-economic and political situation

References

1. Нагимова А.М. Социологический анализ качества жизни населения: региональный аспект. Казань: Казанский государственный университет, 2010. 306 с.
2. Северная Осетия вошла в число регионов с самым высоким уровнем безработицы. - URL: <http://krilyatv.ru/severnaja-osetija-voshla-v-chislo-regionov-s-samym-vysokim-urovnem-bezraboticy-2/>
3. Северная Осетия оказалась в хвосте рейтинга по кредитным просрочкам. - URL: <http://krilyatv.ru/severnaja-osetija-v-hvoste-rejtinga-po-kreditnym-prosrochкам/>
4. Социально-экономическое положение Республики Северная Осетия-Алания в январе-июне 2022 года // Северная Осетия. 2022. 14 сентября.
5. Чикунаев О.Г. Обзор современных тенденций инновационного развития с учетом качества жизни населения // Евразийский союз ученых. 2016. № 30-4. С. 88-89.

**Северо-Осетинский государственный университет имени К.Л. Хетагурова,  
г. Владикавказ, Россия**

---